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Gál András Levente köszöntője után javasolta, hogy – tekintettel a sajtó megjelent 

képviselőire –  a 4. napirenddel kezdje az Elnökség a munkát.  

 

4. napirend: Elnökségi ülések sajtónyilvánossága 

Siklósi Máté előadja a beterjesztését, miszerint – a sajtónyilvánosság tiszteletben 

tartása mellett - önmérsékletre kéri a sajtó képviselőit az elnökségi ülésekről szóló 

beszámolókban annak érdekében, hogy pld. az MVSZ elnökségéhez írásban 

beadvánnyal fordulók ne a médiából kapjanak választ.  

Ugron Gáspár Gábor személyesen hívta fel az ügy kapcsán érintett beterjesztőt a 

félreértések megelőzésére.  

Zentai István hangsúlyozza, hogy megítélése szerint a Porthole cikke nem adott okot 

erre az előterjesztése és javasolja, hogy az MVSZ saját médiumainak 

felgyorsításával kellene az információkat eljuttatni a tagságnak.  

Elnök úr kifejti, hogy a gyorsaság, a hitelesség különösen fontos, ezért köszönjük a 

Porthole beszámolóit, a nyilvánosságot továbbra is meg kívánjuk őrizni az elnökségi 

üléseken. A nyilvánosságot nem érintő ügyekben előzetes egyeztetéseken kell a 

döntési helyzetig eljutni. 

 

1. napirend: 2012. évi elnökségi munkaterv véglegesítése 

Az elnök megköszönte a kiküldött összefoglalóra érkezett kiegészítéseket, 

válaszokat. Hangsúlyozta, hogy kis csoportban kíván dolgozni, ez a munka már 1-2 

témában meg is kezdődött.  

A Titkárság segítségével elektronikus share pointokat kíván létrehozni a megfelelő 

információáramlás biztosítására.  

Elnök úr a 35 pontot 5 nagy beavatkozási csoportra fogja bontani.  

A 35 pontos feladatmegosztás felkerül a hunsail.hu honlapra. Az adott munkacsoport 

vezetőivel e-mailes kapcsolat felvételi lehetőséget biztosít a Titkárság.  

A munkacsoportok nyitómegbeszélései kedd esti időpontokra kerülnek a 

későbbiekben összehívásra, melyek helyszíne a Parlament lesz.  

 

 

 



2. napirend: A 2012. évi Szabályzatok és Rendelkezések dokumentumok 

módosítási lehetősége 

Zentai István az írásos előterjesztését annyival egészítette ki, hogy mind Hantó 

István, a Versenyszervező és -rendező Bizottság elnöke, mind Németh Miklós, a 

Fellebbviteli bizottság vezetője kiáll a javaslat mellett.  

Szoják Balázs egyetért a szöveggel, de megítélése szerint a javaslatban nincsen 

újdonság, eddig is ennek megfelelően mentek az ügyek. A javaslat egy konkrét ügy 

kapcsán fogalmazódott, azonban arra nem ad megoldást.  

Az elnök egyetértését fejezi ki abban, hogy az MVSZ szabályzatait senki ne 

módosítsa elnökségi jóváhagyás nélkül, valamint kijelenti, hogy az adott eset negatív 

precedens, amit a Versenyrendező és Szervező Bizottságnak 30 napos határidővel 

ki kell vizsgálni. Ezzel kapcsolatosan megkeresi a Bizottságot, határozatot erről nem 

hoz az Elnökség.  

 

(18,35 Dr. Hajdu Balázs érkezik.)  

  

3. napirend: MTNB rendezési körülményei 

Takács Viktor ismerteti az egyetlen ajánlatot, amit a Sail-ing Kft nyújtott be az előző 

ülésre. Hangsúlyozza, hogy mindenképpen a verseny megrendezését szorgalmazza, 

hogy ne szakadjon meg ez a sorozat, bár elképzelhető, hogy a legkisebb létszámú 

MTNB lesz.  A szervező pénzügyi befizetést ajánlott fel az MVSZ-nek, ugyanakkor 

kéri az MVSZ szakmai segítségét (MVSZ költségen zsűritag delegálása). Külső 

segítséget akkor fog adni az MVSZ, ha azt látja az elnökség, hogy problémák 

merülhetnek fel.  

Javasolja, hogy a következő versenyt már ősszel el kell kezdeni szervezni, hogy ne 

ad hoc módon kelljen dönteni.  

Ruják István kiegészíti a leadott ajánlatot azzal, hogy – Tusnai Gabival történt 

egyeztetés után – a zsűri létszámát 3 főre módosították, ill. kapott egy listát is a 

minősítéssel rendelkező rendezőkről, bírókról.  

Zentai István a segítő és folyamatos controlling alkalmazását javasolja a szervezés, 

rendezés, bíráskodás területén.  

Az elnökség egyhangú határozatot hozott arról, hogy a beadott ajánlatot az MVSZ 

elnöksége elfogadja, egyben felkéri a főtitkárt, hogy 3 héten belül kössön szerződést 

a Sail-ing Kft-vel, és ezt a következő ülésen mutassa be az elnökségnek. (1. 

határozat / 2012. május 17.) 

Az elnök a 2013. évi MTNB előkészítését Takács Viktorra bízza, biztosítva a magas 

szintű segítséget a Horvát Turisztikai Hivatallal történő egyeztetésekhez. Kéri, hogy a 



jövő évi verseny minél jobb kommunikálása érdekében lehetőleg az idei versenyen 

már az alapinformációkat (verseny időpontja, helyszíne) biztosítsuk.  

A 2011. évi MTNB-ről Szoják Balázs rövid összefoglalót ad. Schneider István szerint 

ez egy fegyelmi ügy, mindenképpen a Fegyelmi Bizottságnak kellene nyilatkozni az 

esetről. Zentai István javasolja, hogy ismételten kérjük be a dokumentációt. Hajdu 

Balázs hangsúlyozza, hogy egyfelől nevezési, másfelől eredményszámítási hibákat 

követtek el.  

Az elnök felkéri Zentai Istvánt, hogy Hajdu Balázs, Magyar Balázs és Szoják Balázs 

közreműködésével június 30-i határidővel vizsgálják ki az ügyet és a következő 

elnökségi ülésre terjesszék be a javaslatukat.  

Az ügy kapcsán Zentai István javasolja, hogy az 1990-es Fegyelmi és Etikai 

Szabályzat kerüljön aktualizálásra.  

Gál András Levente kéri a Titkárságot, hogy 2012. május 22-re hívja össze a 

bizottsági vezetőket egyeztetésre.  

 

5. napirend: Egyéb 

5.1. Szörf Szövetség 

Gál András Levente beszámol Kovács Tamással, a Szörf Szövetség elnökével 

folytatott egyeztetéséről, miszerint az elnök együttműködését nyilvánította ki az 

olimpia utánra tervezett összeolvadással kapcsolatosan. 

5.2. Olimpiai támogatás 

Gál András Levente beszámol arról, hogy elsődleges feladat a műhelymunka 

támogatások kifizetése mellett az olimpiai csapat szükséges forrásainak 

megteremtése, valamint annak elérése a MOB-nál, hogy az olimpiára kiutazó 

versenyzőink támogatására a megfelelő személyzet is kijuthasson.  

Gál András levente tájékoztatta az elnökséget, hogy szándékai szerint a vitorlázó 

csapat támogatása mellett a két kvalifikált szörfös versenyző támogatását is tervezi. 

Hajdu Balázs, mint a Nemzetközi Finn OSZ elnöke, jelen lesz az olimpián és 

felajánlotta mindennemű segítségét a versenyzők helyszíni támogatására.  

 

5.3 El Yacht Kft. hirdetése 

Zentai István ismerteti beterjesztését. Szoják Balázs felolvassa az El Yacht Kft. 2012. 

május 17-én kelt e-mailjét a kérdés tisztázására.  



Az elnök felkéri a Főtitkárt, hogy a hirdetés pontosítását ellenőrizze, határozat nem 

születik.  

A következő elnökségi ülésre a június 5-én kerül sor.  

Az elnök az ülést berekesztette. 

 

Budapest, 2012. május 14. 

 

 

Incze Diána 

irodavezető 

 


